
 
ZÁVĚREČNÉ SHRNUTÍ VÝSLEDKŮ HODNOCENÍ STUDIJNÍHO 
PROGRAMU/OBORU RADOU PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ UJEP 

 

 

 
 
A Úvod, podklady a průběh hodnocení 

Závěrečné shrnutí vychází z Návrhu hodnotící zprávy pro hodnocení navazujícího magisterského studijního 

programu Interkulturní germanistika v česko-německém kontextu, který zpracoval doc. Mgr. Martin Veselý, Ph.D. 

jako předseda pracovní skupiny. Jednání pracovní skupiny proběhlo z důvodu pandemické situace online dne 24. 

září 2021. V diskusi byla přítomnými členy zhodnocena Vlastní hodnotící zpráva navazujícího magisterského 

studijního programu/oboru Interkulturní germanistika v česko-německém kontextu, kterou předložila stávající 

garantka doc. Mgr. Renata Cornejo, Ph.D. Vzniklý zápis se pak stal podkladem pro Návrh hodnotící zprávy pro 

hodnocení studijního programu/oboru RpVH. 

 
B Závěry, shrnutí výsledků, hodnocení 
 

Pracovní skupina konstatovala, že navazující magisterský studijní obor Interkulturní germanistika v česko-

německém kontextu je v segmentu germanistických oborů, resp. programů na českých vysokých školách jedním z 

mála. Byl akreditován teprve před dvěma roky, proto byl obsah Vlastní hodnotící zprávy poměrně stručný a členové 

Fakulta: Filozofická 

Studijní program/studijní obor: 
Interkulturní germanistika v česko-německém kontextu 
N0231A090012 

Garant studijního programu/oboru: doc. Mgr. Renata Cornejo, Ph. D. 

Datum hodnocení: 24. září 2021 

Složení pracovní skupiny RpVH 

Předseda: 
doc. Mgr. Martin Veselý, Ph.D.      KHI, předseda 

 

Členové: 

 
doc. Hana Bergerová, Dr.        KGER, interní členka 

doc. Mgr. Renata Cornejo, Ph.D.       KGER, interní členka 

doc. Dr. phil. Miroslav Němec                KGER, interní člen 

Mgr. Štěpán Zbytovský, Ph.D.               FF UK Praha, externí člen 

PhDr. Bianca Beníšková, Ph.D.        Univerzita Pardubice, externí členka 

Bc. Lucie Zemanová         KGER, student 

 

Na jednání 
dále přítomni 

Mgr. Andrea Musilová 



hodnotící komise se soustředili především na otázku, jak pro studium získat více uchazečů. Tomu by mj. mělo 

přispět právě akreditování kombinované formy tohoto studijního programu. Komise shodla na kladném hodnocení 

programu z hlediska dobrého personálního zabezpečení, stejně jako výsledků tvůrčí činnosti akademických 

pracovníků, doporučila však věnovat zvýšenou pozornost zapojení do externích vědeckých grantů  

 
C Návrhy opatření a doporučení 
 

Pracovní skupina mimo dílčích doporučení k doplnění VHZ, resp. drobných korekcí v předloženém textu nevznesla 

zásadní připomínky k realizovanému studijnímu programu, a to i z toho důvodu, že navazující studijní program byl 

hodnocen po dvou letech existence, kdy se v podstatě teprve zabíhá a nemá ještě absolventy. 
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